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Onderwerp De nieuwe Nieuwe Markt

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving
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Schriftelijke vraag

De werkzaamheden aan de herinrichting van de nieuwe Nieuwe Markt zijn zo goed als afgerond
De fractie van de VLP heeft hierover de volgende vragen:

1. Wanneer wordt de nieuwe Níeuwe Markt feestelijk heropend?
2. Zijn de budgetten verder overschreden?
3. Welke maatregelen gaat u nemen om het hinderlijke fietsverkeer op de nieuwe Nieuwe Markt

terug te dringen en van de nieuwe Nieuwe Markt een volwaardig voetgangersgebied te maken?

Namens de fractie van de VLP,

John Hertogh

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1) Het college wil in het voorjaar / tegen de zomer feestelijk stil staan bij de nieuwe Nieuwe
Markt

2') De afrekening is onderdeel van de jaarrekening 2016.
3) Voor wat betreft het fietsverkeer op de Nieuwe Markt het volgende.

Er wordt door ondernemers wisselend aangekeken tegen het fietsverkeer op Nieuwe Markt
en andere straten, zoals bijvoorbeeld de Raadhuisstraat. Sommige ondernemers ervaren het
fietsverkeer als hinderlijk, sommige ondernemers juist niet immers het is een potentiele
klant voor hun winkel.
Het scheiden van het hinderlijke fietsverkeer van het gewenste fietsverkeer ís niet mogelijk.

u hiermee te hebben geinformeerd
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